
  

 

 

 

 

MAJANDUS- JA EELARVEKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 12. septembril 2024, nr 1-5.9/42 

 

Koosoleku algus kell 15.00 

                    lõpp kell 15.50 

 

 

Koosolekut juhatas majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas, protokollis teabehaldur Elo 

Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed, volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest vallavanem 

Maris Toomel, abivallavanem Ilmar Aun, arendusnõunik Rein Luuse, finantsjuht Küllike Olup, 

maakorraldaja Serli Murik, projektijuht Anton Makarjev (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras:  

1. Volikogu 26.09.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud eelnõude 

läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi valla arengukava 2025–2035 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2025–2028 kinnitamine; 

1.2. Jõhvi Vallavolikogu 21.05.2015 määruse nr 54 „Jõhvi valla kinnistusiseste teede remondi 

finantseerimise tingimused ja kord“ muutmine; 

1.3. Jõhvi Vallavolikogu 25. mai 2023 määruse nr 58 „Maamaksumäärade kehtestamine” muutmine; 

1.4. Projekti kaasfinantseeringu tagamine meetme „Suuremate linnapiirkondade arendamine” 

sekkumise „Ida-Virumaa linnapiirkondade innovatiivsete digi- ja rohelahenduste kasutusele võtmine” 

taotlusvoorus projektis „Ida-Virumaa linnapiirkondade ühistranspordi infrastruktuuri 

kaasajastamine“ osalemiseks. 

2. Kohtla-Järve linna esindajate esitatud piiride muudatusettepanekute arutelu. 

 

 

1.1. Jõhvi valla arengukava 2025–2035 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2025–2028 kinnitamine. 

Eelnõud tutvustas arendusnõunik Rein Luuse, kes andis teada, et „Jõhvi valla arengukava 2025–2035 

koos eelarvestrateegiaga aastateks 2025–2028“ osas pole peale 15.08.2024 toimunud majandus-ja 

eelarvekomisjoni koosolekut muudatusi toimunud.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.09.2024 istungile menetlemiseks. 

 

1.2. Jõhvi Vallavolikogu 21.05.2015 määruse nr 54 „Jõhvi valla kinnistusiseste teede remondi 

finantseerimise tingimused ja kord“ muutmine. 

Eelnõud tutvustas majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas.  

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

Eelnõu esitaja selgitas, et eelnõu rakendamisega saab vallaeelarvest toetust eraldada ka 

korteriühistute parklate või parkimiskohtade remontimiseks ning määrus viiakse kooskõlla kehtiva 

õigusaktiga. 

Koosolekul osalenute vahel toimus arutelu kinnistusiseste teede remondi finantseerimise tingimuste 

ja korra üle.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.09.2024 istungile menetlemiseks. 

 

1.3. Jõhvi Vallavolikogu 25. mai 2023 määruse nr 58 „Maamaksumäärade kehtestamine” muutmine. 

Ettekandja: maakorraldaja Serli Murik, kes selgitas muudatuste põhjuseid ning vastas komisjoni 

liikmete teemakohastele küsimustele.  

Toimus arutelu maamaksu laekumise teemal.  

Maaelukomisjoni esimees Priit Kama tutvustas maaelukomisjoni seisukohta eelnõu osas.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.09.2024 istungile menetlemiseks. 

 

Koosolekult lahkus Serli Murik.  

 

1.4. Projekti kaasfinantseeringu tagamine meetme „Suuremate linnapiirkondade arendamine” 

sekkumise „Ida-Virumaa linnapiirkondade innovatiivsete digi- ja rohelahenduste kasutusele võtmine” 

taotlusvoorus projektis „Ida-Virumaa linnapiirkondade ühistranspordi infrastruktuuri 

kaasajastamine“ osalemiseks. 

Eelnõud tutvustas projektijuht Anton Makarjev, kes selgitas, et projekti eesmärgiks on Ida-Viru 

maakonna linnapiirkondades linnaruumi ja säästva liikuvuse taristu atraktiivsuse kasv läbi 

ühistranspordi infotabloode ning ootepaviljonide paigaldamise. Projekti raames soovitakse Jõhvi 

soetada üheksateist digitaalsed ühistranspordi infotablood. Samuti andis ettekandja ülevaate projekti 

partneritest, tegevustest, eelarvest ning tähtaegadest.  

Koosolekul osalejate vahel toimus arutelu projekti partnerite, kogumaksumuse, 

finantseerimisvõimaluste ning vallaeelarve vahendite kasutuse üle. Arendusnõunik Rein Luuse 

täpsustas, et omafinantseering on eelarvestrateegias kajastatud.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.09.2024 istungile menetlemiseks. 

 

2. Kohtla-Järve linna esindajate esitatud piiride muudatusettepanekute arutelu. 

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paasi ettepanekul eemaldati 2. punkt päevakorrast, kuna 

Kohtla-Järve Linnavolikogu seisukoht antud küsimuses puudub.   

 

3. Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees andis teada, et päevakorda on lisandunud täiendav punkt:   

eelnõu „Loa andmine hangete korraldamiseks (sotsiaalmaja)“ arutelu.  

Eelnõud tutvustas arendusnõunik Rein Luuse, teda täiendas projektijuht Anton Makarjev, kes vastasid 

ka komisjoni liikmete asjaga seotud küsimustele. 

 

Koosolekule saabus Jevgeni Kotov.  

 

Arendusnõunik Rein Luuse selgitas, et Regionaalministri 06.03.2024 käskkirjaga nr 92 on kinnitatud 

ülemineku mõjude leevendamiseks Ida-Virumaa kohaliku omavalitsuse üksuste investeeringute kava, 

mille järgi Jõhvi valla projekti „Jõhvi Sotsiaalmaja hoone optimeerimine“ ettepanek on arvatud 

investeeringute kava reservnimekirja.  

Projekti „Jõhvi Sotsiaalmaja hoone optimeerimine“ eeldatav toetuse summa on 4 870 500 eurot, mis 



  

moodustab kuni 85% projekti kogumaksumusest. Projekti kogumaksumuseks on arvestatud kuni 5 

730 000 eurot ning Jõhvi valla omafinantseeringuks kuni 859 500 eurot. Jõhvi valla 

omafinantseeringu on vallavolikogu taganud 25. jaanuari 2024 otsusega nr 173. Arvestades, et 

meetme määruse tingimuste kohaselt peab objekt valmis olema 30. aprilliks 2026. a, kuid 

projekteerimis- ja ehitustööde periood on vähemalt 14 kuud, on vajalik projekteerimis- ja ehitustöö 

hange välja kuulutada juba oktoobris 2024. 

Kohalolnute vahel toimus arutelu eelnõu rakendamisega seotud ja kaasnevate kulude ning 

finantseerimisallikate üle.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.09.2024 istungile menetlemiseks. 

 

Koosoleku juhataja Paul Paas tänas kohale tulnuid ja andis teada, et järgmine komisjoni koosolek 

toimub 17. oktoobril.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Paul Paas 

Koosoleku juhataja 


